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• Suuri osa lausunnonantajista piti kannatettavana mallia, jossa ensihoidon matkojen rahoitusvastuu siirtyisi 
hyvinvointialueille. Siirto selkiyttäisi kokonaisuutta ja mahdollisesti lisäisi kustannustehokkuutta. Siirtoa 
pidettiin kannatettavana riippumatta siitä, mitä muista monikanavarahoituksen virkamiesselvityksessä 
käsiteltyjen kokonaisuuksien osalta  Toisaalta osa pitää siirtoa tarpeettomana.

• Useat lausunnonantajat olivat huolestuneita ensihoidon kuljetuspalveluiden yhdenvertaisen saatavuuden 
turvaamisesta. Huolena myös pitkien etäisyyksien hyvinvointialueilla palvelujen saatavuuden turvaaminen ja 
alueolosuhteiden huomioon ottaminen. 

• Hyvinvointialueille siirtyvän rahoituksen perusteet tulisi selkiyttää. Lisäksi hyvinvointialueille on turvattava 
riittävä rahoitus. 

• Hyvinvointialueiden rajat ylittävien matkojen järjestämis- ja kustannusvastuun kysymyksiä toivottiin 
selvitettävän jatkotyössä. ERVA/YTA-alueet nähtiin mahdollisuutena yhteistyölle aluerajat ylittävissä matkoissa 
esim. yliopistosairaaloihin.
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https://www.lausuntopalvelu.fi/FI/Proposal/Participation?proposalId=8331100f-8cc3-4dee-a3c4-ab26abfcbff5

